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These official papers provide candidates with an excellent opportunity to familiarise
themselves with the updated content and format of the FCE examination, introduced
from December 2008. Attractive colour visual material for Paper 5 is included with each
test, enabling students to prepare thoroughly for the paired interview. A Student's
Book 'with answers' also contains a comprehensive section of keys, transcripts, a guide
to each paper and an insight into marking procedures and grading, with sample
answers, making it ideal for self-study. An Audio CD set containing the recorded
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material for the aural component of the exam is also available.

作者介绍:

目录:

Cambridge First Certificate in English 1 for Updated Exam Student's Book without
Answers_下载链接1_

标签

英语

文化

评论

读完第一遍，有些东西静心下来读读还是不错的，这本书买来快20年了，今年彻底从头
至尾读了一遍，早年的书出的仔细，认真还有系统性，这本书对于词汇扩展大有益处，
且作文素材也很好，作文我还未深入学习和练习，早年没有什么专利之类之说的，书出
的真不错，就是影印版，字迹不是很清晰，可能有些东西已时过境迁了，但是读读了解
一下文字的历史，不也是一个乐趣吗？
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书评

我这版教材大概是进入大陆的第一版原版影印教材的修订版（1985年修订的），教材
虽然年月很长了，但是感觉很地道，很纯正的英版教科书，应该和新概念是同时代的，
但是新概念已被广泛地大众化，而这版教材没有如此普及，不知是什么原因，但是书的
内容编排很好，从阅读、口语、作...  
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